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Sotsiaalministrile esitati 
tänukirja saamiseks igast 
maakonnast kolm kandidaa-
ti. Kriteeriumiteks oli: ini-
mene, kelle kaudu tagatakse 
järjepidevus ning suureneb 
põlvkondade vaheline sidu-
sus. Jõgeva maakonnast esi-
tati ühena Malle Jeltsova. 
Terje Kaldma iseloomustab: 
„Malle Jeltsoval jätkub ener-
giat ja teotahet olla hea kuu-
laja ning kannatlikkus erine-
vate klientidega näitab tema 
iseloomu parimaid külgi. 
Malle on alati olnud ava-
tud uuele informatsioonile 
ning muutustele.” Arvesta-
des tema panust ja tegevust, 
tunnustaski sotsiaalminister 
pr Maret Maripuu Jeltsovat 
tänukirjaga. 

MARGUS KASK*

Linna hooldustööta-
ja Malle Jeltsova 
sai sotsiaalministri 
tänukirja

1. oktoobril kell 17 avame 
Betti Alveri Muuseumis ühe 
väga põneva fotonäituse 
Masaru Emoto veekristalli-
piltidest „VEEKRISTALLID 
– HEADEL SÕNADEL ON 
VÕLUJÕUD”. Näituse avab 
Mai-Liis Napa, kes pakub 
degusteerimiseks ka pudeli-
vett Võluvesi, mis on loodud 
aitamaks teadvustada sõna-
des ning mõtetes peituvat 
loovat jõudu.
Avamisel on kavas ka Almer 
Jansu „Kristallkausside he-
lid”.
Tantsu ja joogatreener 
Almer Jansu on tegelenud 
joogaga pikki aastaid, täien-
danud oma teadmisi nii Jaa-
panis, Tais kui ka Euroopas. 
Eestisse on ta toonud power-
jooga. Praegu elab ning töö-
tab ta peamiselt Londonis, 
Eestis annab vaid aeg-ajalt 
treeninguid – näiteks mo-
biilijooga töötoas spordiklu-
bis Reval-Sport.
Almer tekitab helisid erine-
va suurusega metall- ja kris-
tallkaussidega.
“Iga kauss on seotud erineva 
helikõrgusega. Iga helikõr-
gus jälle seotud meie erine-
va kehapiirkonnaga. Näiteks 
madalamad helid on seoses 
alumiste energiakeskustega. 
Mida kõrgemaks läheb heli, 
seda kõrgemate keskuste-
ga on see seotud. Igal helil 
on täita oma ülesanne. Läbi 
helide tasakaalustame oma 
vibratsioonitaset. Kõik see, 
mis meie kehas on – iga 
väiksemgi rakk – vibreerib 
teatud sagedusel. Kui muu-
dame sagedust, siis võtame 
vastu vastavat infot. See on 
nagu raadiosageduse muut-
mine,” selgitab Almer, et 
helidega on võimalik muuta 
oma keha- ja emotsionaalset 
seisundit, ainevahetust ja 
kõike muudki.
Fotonäitus jääb avatuks 
kuuks ajaks.

HELI JÄRV

Headel sõnadel on 
võlujõud

Ootame teid taas 16. luulepäe-
vadele TÄHETUND. Seekord 
tähistame Betti Alveri 102. sün-
niaastapäeva ja Eesti Vabariigi 
90. sünnipäeva. 
Luulepäevad toimuvad 21.-22. 
novembril 2008  ja teema on 
“TARTU VAIM”. 
Ootame osa võtma gümnaasiu-
miealisi noori luuleetenduste-
ga, mis on kokku pandud Tar-
tus elanud ja elavate luuletajate 
loomingust. Etenduse pikkus 
võib olla kuni 15 minutit. 
Hiljemalt 3. novembriks palu-
me teatada osavõtust. Edasine 
info ja registreerimisleht Jõgeva 
Gümnaasiumi kodulehel.
Info ja registreerimine telefoni-
del 772 1976;
517 9056 – Lianne,  518 5801 
– Maimu
maimu.valdmann@joggym.
edu.ee
Ilusaid mõtteid soovides

KORRALDAJAD

Armsad luule- ja 
teatrisõbrad!

Jõgeva linna elanike arv 01.09.08 
seisuga 5903, mehi 2621, naisi 
3282.
Sünde 2008. aasta algusest kuni 
01. sept kokku 42, poisse 20, 
tüdrukuid 22.
Allikas: rahvastikuregister

Sõiduautosid 01.09.2008 seisuga 
linnas kokku 4534, sh eraisikutele 
kuuluvaid 2160; veoautosid 657, 
sh eraisikutele kuuluvaid 122;
mootorrattaid 141.
Allikas: ARK

Fakte Jõgeva linna 
kohta

28. septembril kell 19.00
Põnevusfilm “Muumia: Draakonikeisri hauakam-
ber” (USA 2008). Alla 12.a mittesoovitatav.

5. oktoobril kell 19.00
Põnevusfilm „Pimeduse rüütel” (USA 2008), see 
on järg filmile „Batman alustab”. Alla 12. a. mittesoovi-
tatav.
5. oktoobril kell 14.00 perefilm “Rebane ja 
laps“ (FRA 2007). Loodusfilm väikese tüdruku ja 
rebase keerulisest sõprusest.

19. oktoobril kell 19.00
Põnevusdraama „Mina olin siin” Eesti 2008, film 
põhineb Sass Henno romaanil. Osades Rasmus Kalju-
järv, Hele Kõre, Tambet Tuisk, Margus Prangel, Lembit 
Ulfsak, Marilyn Jurman, jt. Alla 14. a keelatud.

Pääsmed kõikidele seanssidele 40.-, 30.- õpilased, 
pensionärid, perepilet 80 krooni.

KINO

Jäätmejaamal esimene töökuu 
selja taga
1. augustil alustas aadressil Too-
minga tn 32 tööd Jõgeva linna 
jäätmejaam. Jaama teenindus-
piirkonnaks on  Jõgeva linn  ja 
lähiümbruse vallad. Jäätmejaama 
eesmärk on vastu võtta taaskasu-
tatavaid jäätmeid ja neid uuesti 
ka taaskasutusse või ümber 
töötlemisele saata.

 Jäätmejaama rajamisega 
alustati 2003. aastal, mil Jõgeva 
linnavolikogu kehtestas vaja-
liku detailplaneeringu. Sellele 
järgnes projekt, millega mää-
rati kindlaks, mis suurele linna 
serval asuvale väljakule täpselt 
tulema peaks.

AS KPK Teedeehitus alustas 
jaamas ehitustöödega augustis 

2007. Tööd, mille käigus ehita-
ti valmis kõik maa sisse jäävad 
kommunikatsioonid (veevarus-
tus, kanalisatsioon, drenaaž˛ 
rajati juurdepääsuteed), lõpeta-
ti sama aasta novembris. Selleks 
ajaks oli valmis ka jäätmete vas-
tuvõtuplats.  Jäätmejaama raja-
miseks kulus veidi üle 6 miljonii 
krooni, millest linn eraldas oma 
eelarvest 1,73 miljonit, Kesk-
konna Investeeringute Kesku-
selt 4,53 milj krooni.

Komposteerimisväl-
jak  tuleb kindlasti

Linnavalitsuse poolt jäät-
mejaama haldaja leidmiseks 
väljakuulutatud riigihanke 
dokumendid võttis välja kolm 
firmat. Nendest kvalifitseerus 

tähtajaks kaks. Edukaks osutus 
AS Jõgeva Elamu pakkumine. 
Selle firma korraldada ongi 
nüüd töö jäätmejaamas. Ohtli-
ke jäätmete käitlemine toimub 
koostöös  aktsiaseltsiga Epler & 
Lorenz.

Tulevikus on plaanis jäät-
mejaama rajataval komposteeri-
misväljakul hakata tegelema ka 
puhastusjaama heitmuda ning 
linnast kogutavate biojäätmete 
(puulehed, muruniidujäägid, 
puuoksad jne) kompostimisega. 
Selleks hakkab Jõgeva Elamu 
tegema koostööd puhastusjaa-
ma haldava ASga Jõgeva Vesi.

Pakutavate teenuste 
hulk laieneb

Jaam teenindab Jõgeva lin-
na ja selle lähivaldade elanikke. 
Jäätmejaamas võetakse praegu-
sel ajal vastu vaid eelsorteeritud 
taaskasutatavaid ning ohtlikke 
jäätmeid. Hetkel ei võeta jaa-
mas vastu taaskasutuseks kõlb-
matuid segaolmejäätmeid, nagu 
näiteks kantud rõivad, tekstiil, 
jalatsid ja sõidukite osad, nagu 
klaasid, istmed, polstrid jm 
plastdetailid.

„Tegelikult  pärivad meilt 
kliendid, millal oleks võimalik 
hakata ka vanu riideid ja jala-
nõusid jäätmejaama tooma. 
Huvi selle vastu igatahes on,“ 
kinnitas Jõgeva jäätmejaama 
töötaja  Tiina Krull. 

Esimese kuuga kasutas jäät-
mejaama teenuseid 58 inimest. 

„Ühe kuu andmete põh-
jal ei oska veel järeldusi teha, 
on jaama külastajaid siis vähe, 
palju või parasjagu,“ tõdes AS 
Jõgeva elamu juhataja Roman 
Babchenko. „Ilmselt on infot 
jaamas pakutavate teenuste 
kohta olnud natuke liiga vähe 
ning ka inimesed pole veel har-
junud jäätmejaama oma taaska-

sutatavat prügi tooma. Aga aas-
ta lõpul saame juba täpsemalt 
hinnata, kuidas jäätmejaamal 
on läinud.“

Suurt kaalu veel ei ole
Kuigi jaamas võetakse jäät-

meid vastu kaalu järgi, ei saa 
jaamas hetkel veel toodud ko-
guseid kohapeal kaaluda.

„Autoga toodavad jäätmed 
saame lähedal asuvas vaname-
talli vastuvõtus üle kaaluda,“ 
selgitas Tiina Krull, lisades, 
et kindlasti saab Jõgeva jäät-
mejaam mõne aja pärast ka 
enda territooriumile vajaliku 
platvormkaalu. Millal see aga 
juhtub, ei teadnud täpsusta-
da ei Krull ega isegi Roman 
Babchenko.

„See sõltub vajadusest ja 
sellest, kui palju jaama auto-
koormatega üldse prügi tooma 
hakatakse,“ sõnas Babchenko. 

Avatud teisipäevast 
laupäevani

Küll on aga juba praegu 
klientidel võimalik jäätmejaa-
ma kauba toomiseks vajalikku 
transporditeenust tellida. Sel-
leks tuleb helistada eelnevalt 
numbril 776 6933.

Jäätmejaam on avatud  viiel 
päeval nädalas, täpsemalt teisi-
päevast reedeni   10.00 -18.00 
(01. aprillist 31 oktoobrini). 
Alates 1. novembrist on jaam 
avatud T-R 10.00- 16.00ni. Lau-
päeval  on väravad avatud kella 
10.00 -15.00. Esmaspäeval ja 
pühapäeval on jäätmejaam su-
letud. Kes vajab eelnevalt veel 
lisainformatsiooni kas vastu-
võetavate jäätmete või muu 
jaama puudutava kohta, võib 
helistada telefonil 5556 7665.

 MERIKE KASK

Ohtlikud jäätmed on jäätmejaamas aadressil Toominga tn 32, korralikult kogutud ja luku taga.

* Alates 15. septembrist töötab 
Margus Kask töövõtulepingu 
alusel Jõgeva linna avalike suhe-
te korraldajana. Samas jätkab ta 
ka tööd muusikapedagoogina.



2 Nr. 19 (77) 27. september 2008

panna, kellele kuulub tema 
usaldus, et Jõgeva areng tem-
pokalt jätkuks.

Soovin linnakodanikele 
enda poolt kuuma südant ja 
külma pead, et tulla loomin-
guliselt toime enda ees seis-
vate väljakutsetega. Muuseas, 
võimalus malet mängida on 
endiselt linnaväljakul oota-
mas.

ANTS 
PRII,
volikogu 
esimees

ja elukutse valinu teeb oma 
tööd alati südamega ja soovib 
oma õpilastele alati parimat. 

Soovin kõikidele õpetaja-
tele kauneid hetki oma töös, 
teadke, et olete ühed kõige 
tähtsamad inimesed kooli-
õpilaste arenguteel.

Head saabuvat õpetajate 
päeva! 

KALMER 
LAIN,

abilinnapea

Eelarve koostamine vajab tasakaalukat lähenemist
Rahasügis tuleb pingeline kõigil eelarve koostajatel. On ju eel-

arve linna juhtimise peamine tööriist. Ja see tööriist peab eeskuju-
likult timmitud olema. Eelarve sisu on meie poliitikute sõnum oma 
rahvale.

Juba pea kuu aega panevad paljud ja paljud ametnikud paberile 
oma soove ning hindavad neid rahas, st koostavad oma valdkon-
na eelarvet. Nii rea kaupa kokku pannes moodustub kord tervik. 
Majanduse jahtumise faasis, kus tulud püsivalt kahanevad, peame 
konstruktiivselt seadma enda ette reaalseid sihte. Linnavolikogu 
komisjonides on kõlanud juba ettepanekud seada eesmärgiks töö-
tajate ja nende teadmiste väärtustamine. Vaid motiveeritud, haritud, 
missioonitundega ja selgete eesmärkide nimel töötav kollektiiv on 
võimeline tagama arengu keerulises situatsioonis.

 Peagi oma korralisele istungile kogunev linnavolikogu täiskogu 
annab hinnangu linna arengukava muudatusettepanekutele. Sel-
lega määratakse prioriteedid nii lühiajalise arengu seisukohalt kui 
kaugemat perspektiivi silmas pidades. Volikogu otsusest lähtuvalt 
kavandab linnavalitsus juba järgmise aasta tegevused ning koostab 
vajaliku eelarve nende ülesannete lahendamiseks. 

Vaieldamatult kuuluvad prioriteetide hulka seni veel täitmata 
valimislubadused, nagu bussijaama rajamine ning jalakäijatele tur-
valise raudteeületuskoha tagamine. Viimane juba koostöös Eesti 
Raudteega. Bussijaama rajamisel oli soov teha seda koos erasekto-
riga hoidmaks kokku linna raha. Paraku pole senised kokkulepped 
vett pidanud. Seetõttu oleme kavandanud ehituse rajada linnakassa 
rahaga. Raske valik, aga tundub, et meie oludes paratamatu. Lähi-
päevil tutvustatakse meile projekteerijate poolt juba uut bussijaama 
lahendust. Lähemalt sellest juba järgmises lehes. 

Et maakonnakeskus suudaks inimestele pakkuda jätkuvalt eri-
nevat laadi teenuseid, selleks peab ta säilima ja arenema. Vastasel ju-
hul hääbume väljasurevaks ääremaaks. Koos linnaga tabab siis sama 
saatus ka meiega seotud ja piirnevaid omavalitsusi. Ellujäämiseks on 
selleski valdkonnas vaja teha kaugeleulatuvaid ja riigimehelikkusest 
kantud otsuseid. Seda aga juba teisel tasandil. 

Eelpooltoodu valguses tekitab küsimusi maakonnakomisjoni 
otsus jätta kohaliku elu arendamiseks mõeldud eurorahadest ilma 
Rohutirtsu lasteaia renoveerimise projekt. Ühe komisjoni liikme ar-
vates pidavat linnal endalgi piisavalt võimekust olema, et lasteaial 
kümneid miljoneid maksev remont teha. Kahtluse alla seati isegi 
lasteaia jätkusuutlikkus. Rahvastikuregistri andmete põhjal on laste 
sündivus viimase viie aasta jooksul linnas püsivalt olnud tõusuteel 
ning lasteaias ei jätku juba aastaid kohti kõigile soovijaile. Seetõttu 
tekitab mainitud komisjoni otsus tõsist hämmeldust. 

Novembrikuu linnalehes avaldame arute-
luks järgmise aasta eelarve projekti, mis on sõ-
numiks rahvale ja teeviidaks valitsusele. Usun, 
et meie kogenud linnavolikogu on suuteline 
hindama majanduse praegust olukorda ning 
andma valitsusele selged juhised tegudeks. 

Kaunist sügist soovides,

VIKTOR SVJATÕŠEV,
linnapea 

Teadmiste andjatel on pidupäev tulemas
Oktoobri esimesel nädalal 
tähistavad oma ametipäeva 
õpetajad. 

Kauneid hetki on kooli-
elus palju. Õpetajate päev on 
nendest üks olulisemaid. Üks 
osa Jõgeva linna hariduselust 
on Jõgeva linna aasta õpetaja 
väljaselgitamine. Selle kon-
kursi  eesmärgiks on tõsta esi-
le, tunnustada ja tutvustada 
üldsusele õpetajaid, kasvata-
jaid jt haridustöötajaid, kelle 
töö ja isiklik eeskuju on pälvi-
nud laste, kolleegide ja laste-
vanemate tähelepanu. Jõgeva 
linna aasta õpetaja 2008 valiti 
nelja Jõgeva linna haridus-
asutuse poolt esitatud kandi-
daatide hulgast. Neljapäeval 

2. oktoobril õpetajate päeva 
pidulikul koosviibimisel saab  
avalikkus teada, kes on Jõgeva 
linna aasta õpetaja. Leidsime, 
et  kõik esitatud kandidaadid  
on tunnustamist väärt. Tänan 
kõiki kollektiive, kes esitasid 
konkursile oma kandidaadi. 
Kõik kahjuks seda ei teinud. 
Loodan, et järgmistel aastatel 
esitavad kõik kollektiivid oma 
kandidaadid jälle. Ma usun, 
et kõikides kollektiivides on 
silmapaistvaid õpetajaid. Ka 
ühte kandidaati võib esitada 
mitmel aastal järjest. 

Teadmiste täiendamine 
kestab katkematult kogu elu. 
Keegi pole õppimiseks liiga 
vana. Keegi pole õppimiseks 
liiga tark või uuesti alusta-

miseks liiga rumal. Rõõm on 
kuulda uudiseid, kus meie 
hariduse taset hinnatakse 
kõrgelt nii Euroopas kui ka 
maailmas. See tähendab seda, 
et meie õpetajad teevad head 
ja süvendatud tööd. Õpilased 
saavad väga tihti sellest aru 
alles siis, kui on alustatud 
iseseisvat elu ja soovitakse 
elukutset omandada ning 
karjääri teha. Oma klassiju-
hataja ja aineõpetajad tulevad 
üha tihedamini meelde ning 
mõttes tänatakse neid sageli. 
Tänaval oma lemmikõpetajat 
kohates läheb silm alati sära-
ma ja süda soojaks. Rõõm on 
alati kahepoolne: üks andis 
ja teine sai. Teadmiste võrra 
rikkamad mõlemad. Õpeta-

Jõgeva teede ja tänavate olukorrast
Nõnda nagu linnakodanikud 
on märganud, sai käesoleval 
aastal teede ja tänavate olu-
korda mõnelgi pool paranda-
tud. Teisalt on veel ka lõpe-
tamata töid. Mõlemat poolt 
soovin nüüd täpsemalt avada.

Kõik mahukad ja suurt kulu 
nõudvad projektid tuleb teosta-
da riigihangetega. Esimene rii-
gihange toimus käesoleva aasta 
maikuus. Sellest võttis osa 4 
pakkujat ning võitja oli AS KPK 
Teedeehitus. Riigihanke mak-
sumuseks kujunes 3,9 miljonit 
krooni. Septembri alguseks sai 
paremasse korda viidud hulgali-
selt tänavaid – Pargi tänava lõik 
Suurest tn-st Kesk tn-ni; Turu 
tn; Mustvee mnt Jaama tänava-
ni; haigla sissesõit Piiri tänava-
ni. Need tööd tehti freesimise 
ja pindamise meetodil. Selliselt 
jääksid nad korda 5-6 aastaks. 
Järgmine etapp on juba see, mil 
nad saavad asfaltkatte.

Tolmuvabaks muutusid 
Kesk, Toominga ja Sõnajala tä-
nav. Siin tuleb lisada ääremär-
kusena, et tolmuvaba katte luba-
mine kõigile linna tänavatele oli 
koalitsioonilepingu üks punkt. 
Tänase seisuga pole enam Jõ-
geval kruusakattega tänavaid. 
Nüüd puudub ka vajadus teha 
iga-aastaseid kulutusi tänavate 
täitmisele sõelmetega ning ta-
sandamisele.

Teine riigihange on prae-
guseks välja kuulutatud, otsus 
tuleb ilmselt oktoobri keskpai-
gaks. Selle hanke sisusse kuulub 
esmalt Aia tn kaubahallist Kesk 
tänavani, Sauna tänav Aia tn-st 
Rohu tn-ni. Nimetatud lõikudel 
teostatakse täielik teedeehitus – 
uued trassid (juba ehitatud), uus 
tänavavalgustus (!), uuendatakse 
haljastust ja asfaltkate.

Teise hanke sees on ka Suure 
tänava kõnnitee alates Maximast 
kuni Piibe mnt-ni (Suure tn va-
sak pool kesklinnast vaadates). 
Lisaks tehakse korda paljude-
le oluline kõnnitee Tähe tn 10 
maja kõrvalt (ehk Grossi poest) 

ühisgümnaasiumini. Ka sinna 
paigaldatakse korralik valgustus. 
Nõnda muutub Tähe 10, 14 ja 
gümnaasiumite ning staadionite 
vahelise haljasala kõnnitee tun-
duvalt turvalisemaks.

Rahaline kate nimetatud 
hankele on olemas. Töid alusta-
takse sel aastal, kuid lõpetamine 
toimub ilmselt järgmisel aastal. 
Loodan, et hoolimata võimali-
kest ebamugavustest suhtuvad 
linnakodanikud sellesse mõist-
valt. Tööde tulemusel paraneb 
märgatavalt jalakäijate liiklemise 
keskkond. Ootame väga head 
lõpptulemust.

Järgmise aasta ühe olulisema 
kavatsusena võin nimetada Tel-
lissaare – Suislepa - Pae kvartali 
tänavate kordategemise. Kuid 
sellest lähemalt juba uuel aastal. 
Küsimuste ja ettepanekute kor-
ral võib alati pöörduda linnava-
litsuse poole.

AARE 
OLGO,

Jõgeva 
abilinnapea

TERVISENURKTERVISENURK

Mida teha, kui hingamine kipitab ja on 
tunda, et haigus hakkab tulema? See-
kord otsime vastust rahvasuust ehk 
www.perekool.ee internetifoorumist. 

Neid nippe teab jagada naabrinaine või vanaema. Mõelda vaid, 
et mõni neist võtetest on pärit lausa kesk- või muinasajast... Ja 
töötab siiani, kuigi nõuab ehk rohkem vaeva kui apteegist ostetud 
moodne tablett.

Külmetus: ingverikeedis ja küüslaugust kaelakee
Lõika õhukesed sidruniviilud, pane mett peale ja lase kaks tundi 

seista. Siis söö kõik koos koortega ära! Eriti hea, kui saad kasutada 
taruvaiguga mett.

Lömasta ingverijuure tükk lusika või pudrunuiaga. Ära lõigu, 
muidu läheb kibedaks! Pane ingver vette, lisa poole sidruni lõigud 
ja puruks pressitud küüslauguküüs, keeda viis minutit, lase jahtu-
da, lisa maitse järgi mett. Ja siis joo vedelikku nii tihti kui võimalik. 
Ära pane mett liiga kuuma vedelikku, see vähendab ravitoimet.

Hõõru varbavahed sisse Vietnami salvi või muu sellesarnase 
määrdega. Ka pipraplaastri ribasid tasub varvaste vahele panna.

Abiks on ingveri-, salvei-, kummeli-, teelehe-, pärnaõie-, vaari-
kavarre- ja nurmenukuõietee. 

Riputa kaela või voodi kohale küüslauguküüned. Eeterlike õlide 
aroom hoiab hingamise puhta. Ära unusta küüslauguküünt pisut 
katki lõigata, et aurud ikka välja pääseks. Teine võimalus on küüs-
lauk pudrunuiaga täiesti puruks tampida ja siis marli sisse panna. 
Nii tuleb lõhna eriti palju.

 Hoidu suhkrust! See on kõige hullem immuunsüsteemi nõrges-
taja! Söö palju küüslauku, sibulat, juur- ja puuvilju, eriti C-vitamii-
nirikkaid sidruneid, kiivisid ja jõhvikaid.

Hoidkem siis oma tervist!

Külmarohtu rahvasuust

Edasiminekuks pilguheit tagasi
Praegusel Jõgeva  Linnavoliko-
gu koosseisul saab peagi täis 
kolm aastat. Vana valimiskorra 
kohaselt oleks kohe-kohe 
valimised, nüüd aga tuleb veel 
aasta oodata. 

Volikogul on hästi läinud. 
Majandus oli tõusuteel ja linna 
töödeks ning tegemisteks raha 
jätkus. Viimane aasta saab aga 
olema katsumuste periood, 
sest ainult heade valikute aeg 
on selleks korraks läbi.

Kes või mis see volikogu 
on? Püüan näite varal selgita-
da. 

Malemängus on mängijad, 
laud ja erineva jõuga vigu-
rid. Edu saavutamiseks peab 
olema toimiv plaan, korralik 
strateegia ja taktika ning olu-
lise faktorina ka piisav koge-
mustepagas. Kui need olemas, 
võib loota edule. Taktikaline ja 
strateegiline mäng ise toimub 
nähtamatuna mõttemaailmas.

Volinikud ongi inimesed 
linnaelanike seast (nagu näh-
tavad malevigurid), kes arut-
levad, vaidlevad, peavad nõu, 
et saaks selgeks linna võimalik 
areng ning vajalike tegevuste 
rahaline kate. Ka peab oma-
ma ettekujutust võimalikest 
tegevusvaldkondadest ja ob-

jektidest, mis määravad linna 
igapäevaelu. Võib öelda: voli-
kogu määrab kindlaks plaani 
ja strateegia. Linnavalitsuse 
juhtida on taktikalised käigud 
ning igapäevaülesannete la-
hendamise praktiline pool.

Antud valimisperioodil, 
2005 sügis kuni käesolev aeg, 
on volikogu ja valitsuse vahe-
line koostöö olnud väga hea ja 
Jõgeva areng on olnud silm-
nähtav. Seda tuleb tunnusta-
da.

Arengu jätkumiseks tu-
lebki linnakodanikul peagi 
mõtlema hakata, mis hästi, 
mis halvasti, ja sisimas paika 

Trasside paigaldamisega on Aia tänaval üks etapp töödest lõppenud.  Teise etapi käigus, 
millega plaanitakse alustada selle aasta IV kvartalis, saab Aia tänav uue katte. Seepärast 
pole  kulude kokkuhoiu mõttes mõttekas tänavakatet praegu ajutiselt taastada. 
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Jõgeva linnal on ühe sü-
venemas eelmisel aastal ala-
nud koostöö Jonava linnaga 
Leedus. 21.-23. oktoobril 
külastab Jõgeva piirkonna 
ettevõtjate delegatsioon 
linnapea Viktor Svjatõševi 
juhtimisel Jonava linna. 
Visiidi kaaskorraldaja on 
OÜ Agrochema Eesti, mille 
emafirma asubki Jonavas. 
Visiidi eesmärgiks on tut-
vustada sealse piirkonna 
ettevõtjaid ja ärgitada äri-
kontakte. 

27.-30. oktoobril tule-
vad aga vastukülaskäigule 
Jõgevale Jonava haridus- ja 
kultuurivaldkonna juhti-
vad inimesed – mitmed 
koolidirektorid, lasteaeda-
de juhid jt. Eesmärgiks on 
tutvuda meie haridus- ja 

kultuurioludega, suhelda, 
vahetada kogemusi ja alga-
tada koostööd ka asutuste 
tasemel. 

Jonava on 35 000 elani-
kuga linn ja rajoonikeskus 
Kaunase ligidal, mille et-
tevõtluse peamiseks alus-
talaks on 1600 töötajaga 
väetisi ja muid tööstuslikke 
keemiatooteid valmistav 
AB Achema. Huvipakkuv 
on veel lisada, et Achema 
on sotsiaalselt vastutus-
tundlike ettevõtete võrgus-
tiku rajamise üks algatajaid 
Leedus ja panustab väga 
palju tootmisega kaasneva 
keskkonna reostuse vähen-
damiseks.

ERKI TEDER,
arenduse peaspetsialist

Linna ettevõtjad 
külastavad Jonavat

Mida uut on kunstikoolis?
Jõgeva Kunstikoolis on ala-

nud 13. õppeaasta. Uus õppe-
aasta on kunstikoolis õppida 
soovijatele kaasa toonud hul-
ganisti uusi võimalusi. Uued 
võimalused on tingitud uuest 
kunstikooli õppekavast, uutest 
tingimustest ja kunstikoolis 
tööle asunud uuest õpetajast, 
kes tegelikult on siin ka varem 
õpetanud ning loodetavas-
ti paariks õppeaastaks siia ka 
õpetama jääb. Kindlasti ei ole 
kõik need muutused tulnud 
niisama ja üleöö. Vahepealne 
aeg, kus kunstikooli tegemistest 
ehk vähem kuulda on olnud, 
ongi tingitud olnud sellest, et 
oli vaja sissepoole vaadata ja si-
sulisi otsuseid teha, aga ka väga 
palju nende otsuste elluviimise 
nimel tegutseda. Kõige tipuks 
on kunstikoolil ka uus kodule-
hekülg, mis on täiesti erinev va-
nast ja omab kunstikooli õppu-
rite ja perede jaoks võimalust ka 
reaalseks sisuliseks koostööks.

Kodulehelt leiab huvitavat 
informatsiooni seejuures ka kü-
laline, kuigi väga palju jääb talle 
ka varjatuks. Täielik juurdepääs 
koduleheinfole on vaid regist-
reeritud kasutajatel, kelleks on 
kunstikooli õppurid ja lapseva-
nemad. Meie uue kodulehekülje 
aadress on www.kunstikool.edu.
ee  Kindlasti on koduleht aga 
parim viis kunstikooli tegemis-
tega operatiivselt kursis olemi-
seks kõigile.

Ometi tahaks siinkohal 
tutvustada mõnda olulisemat 
uuendust, mis võiks huvi pakku-
da neile linnakodanikele, kes on 
tundnud endas soovi kunstikoo-
li tegemistega liitumiseks, kuid 
pole siiani selleks veel reaalseid 
samme astunud.

Enneolematult palju on 
sellel õppeaastal kunstikoolis 
valikaineid. Mis peaksid andma 
enesetäiendamisvõimaluse väga 
paljudele erinevatele kunstihu-
vilistele.

Veel on võimalik asuda õp-
pima meediakursusele, kus kat-
setatakse erinevaid kaasaegseid 
visuaalseid  eneseväljendusvõi-
malusi oma sõnumi  viimiseks  
tähelepanu keskpunkti. Meedia-
kursuse õppetöö sisaldab endas 
suurel määral arvutikasutamist, 
mis lähtub  foto-, video- ja trü-
kikunsti võimaluste tundma 
õppimisest. Vabu kohti ka 3-D 
disaini õpperühmas. See on eriti 
sobilik poistele, kes huvituvad 
3-mõõtmeliste vormide ja ma-
kettide tegemisest. Meisterda-
da ja oma ruumilist mõtlemist 
arendada saab seal kindlasti. 
Võimalik on ka graafilise disaini 
kursuse läbimine, mis ei ole kui-
dagi aga seotud arvutigraafika-
ga. Sellel kursusel, kus õpitakse 
tundma erinevaid värvide kasu-
tamise tehnikaid, koloristikat, 
värviteooriaid, illustratsioonide 
tegemist ja märgi sümboolikat. 
Õpetaja on seejuures ise lau-
sa diplomiga graafikadisainer. 

Jõgeva spordielu toetav nimeline allfond
SIHTASUTUSE EESTI RAHVUSKULTUURI FOND

üheksateistkümnendal jagamisel

Sihtasutus Eesti Rahvuskultuuri Fond võtab vastu taotlusi 2009. 
aasta stipendiumideks ja kultuuriprojektide finantseerimiseks. 
Stipendiume ja toetusi jagatakse üldfondist ja 113-st Sihtasutuse 
Eesti Rahvuskultuuri Fond nimelisest allfondist.

Jõgeva spordielu toetab Jõgeva linna fond
Asutatud 2001. aastal Jõgeva Linnavalitsuse poolt eesmärgiga 
toetada spordielu Jõgeva linnas. Halduskogu on 5-liikmeline: 
Hanno Koll, Raul Kull, Kalmer Lain, Viktor Nõmm, Rainer Võ-
saste.

Jagamise info, allfondide nimekirja ning taotluse ankeedid leiate 
Sihtasutuse Eesti Rahvuskultuuri Fond koduleheküljel www.erkf.
ee

Taotluste vastuvõtt lõpeb kolmapäeval, 
15. oktoobril 2008 kell 16.00

Selleks ajaks peavad sihtasutuse büroos kohal olema ka posti 
teel saadetud taotlused. Faxil saadetud ja hilinenud või ilma an-
keedita esitatud taotlused jäävad sisulise läbivaatamiseta.
Igalt taotlejalt võetakse vastu ainult üks taotlus. Eelmisel aastal 
stipendiumi saanud üksikisik ei saa esitada taotlust järgmiseks 
aastaks. Ei toetata osa- ja äriühinguid ning mittetulundusühin-
guid ja sihtasutusi, kes pole kantud tulumaksusoodustusega mit-
tetulundusühingute ja sihtasutuste nimekirja.

Jagamise tulemuste kohta avaldatakse informatsioon ajakirjan-
duses ja meie koduleheküljel ning toetuse saajale saadetakse 
vastav kirjalik teade. 
Toetuse saajaga sõlmib sihtasutus lepingu, millega toetuse saa-
ja kohustub talle eraldatud toetust kasutama vastavalt taotluses 
esitatud eesmärkidele. Sihtasutusele jääb õigus toetuse osali-
seks või täielikuks tagasinõudmiseks, kui selgub selle mittesihi-
pärane kasutamine.

Taotlused esitage sihtasutuse Eesti Rahvuskultuuri 
Fond aadressil:
A. Weizenbergi 20A - 13 (III korrus), 10150 Tallinn
Telefon 601 3428
Vastuvõtt tööpäeviti 10.00 - 16.00

Kindlasti on väga huvitavad ka 
kord nädalas toimuvad kultuu-
riloengud, kus ei räägita raama-
tutarkusi, vaid kus õpetaja Ebe 
Kofugata räägib oma isiklikest 
ja rohkearvulistest reisikoge-
mustest maailma eri paikadesse, 
erinevatest kultuuritraditsioo-
nidest ja nende tagamaadest, 
illustreerides oma juttu ka roh-
kearvulise pildimaterjaliga.

Kõigest täpsemalt ja põh-
jalikumalt saab aga teada meie 
kodulehelt või siis kunstikooli 
kohale tulles.

 
ANNE NURMIK

Jõgeva Kunstikooli direktor
www.kunstikool.edu.ee

Hea loomaomanik teab oma kohustusi

Ullo Toomi fondi halduskogu otsustas tänavuse stipendiumi 
anda Jõgeva rahvatantsuõpetajale Airi Rütterile.

Ullo Toomi halduskogu leidis, et Airi Rütter rahvatantsutradit-
sioonide hoidjana ja propageerijana on oma aastatepikkuse tööga 
Jõgeval ja Jõgevamaal väärtustanud ja edasi arendanud Ullo Toomi 
põhimõtteid. Stipendium anti Airi Rütterile pidulikult  kätte Ullo 
Toomi sünniaastapäeval, 14. septembril Tallinna Raekojas.

1987. aastal loodud Ullo Toomi fondi eesmärk on jäädvustada 
mälestust Tantsutaadist ning väärtustada rahvatantsualast tegevust. 
Fondi rahast antakse välja Ullo Toomi nimelist tantsustipendiumi 
eesti rahvatantsul ja autoritantsul põhineva silmapaistva tegevuse 
eest. Toomi stipendiumi saajate seas on olnud Henn Tiivel, Mait 
Agu, Ilma Adamson, Ilmar Moss, Helju Mikkel ja teised armastatud 
rahvatantsujuhid. Stipendiumi kätteandmist korraldavad Eesti Lau-
lu- ja Tantsupeo Sihtasutus ning Eesti Rahvatantsu ja Rahvamuusika 
Selts. 

Ullo Toomi fondi stipendiumi 
pälvis Airi Rütter

Vahelduseks liiklusteemadele ja 
autojuhtide noomimisele tahak-
sin seekord tähelepanu juhtida 
loomaomanikele ja inimestele, 
kes plaanivad selleks hakata.

Jõgeva linnas on tihti mär-
gata hulkuvaid koeri ja kasse. 
Kasside puhul on lugu märksa 
lihtsam, kuna nad üldjuhul ei 
ründa kedagi, vaid lihtsalt hulgu-
vad karjana tänavatel. Koertega 
on lood hullemad, kuna nad on 
tihti näljased ja võivad ohustada 
inimesi või tekitada varalist kah-
ju. Politsei on viimasel ajal väga 
palju tegelenud koerteomanike 
tuvastamise ja korralekutsumi-
sega. Üks asi on see, mida koe-
rad teevad (hulguvad, ohustavad 
inimesi, tekitavad varalist kahju), 
hoopis teine aga see, mida ini-
mesed teevad (ei anna loomale 
süüa, juua, elamistingimused 
on halvad jne). Aga vahet pole, 
kumma tegevusest tingituna mi-
dagi juhtub, vastutajaks on igal 
juhul ainult looma omanik või 
valdaja.

Loom ei ole mänguasi, tal on 
omad vajadused: tema eest tuleb 

kanda hoolt, võimaldada talle 
vastavalt eale ja liigile kohases 
koguses süüa ja juua ning teda 
kasvatada. Mõningad algteadmi-
sed koerte kohta tulevad ainult 
kasuks, sest siis ei peaks inimesed 
helistama politseisse selle pärast, 
et naabri koer öösiti haugub või 
hulgub tänavatel või käib kellegi 
peenra peal kraapimas. Siinkohal 
soovitan kõigil praegustel ja tu-
levastel kutsikaomanikel, kes va-
javad täiendavat informatsiooni 
koerte kasvatamise kohta,  võtta 
ühendust koertekoolitajaga.

Loomapidamisnõuete rik-
kumise eest on ette nähtud Loo-
makaitseseaduse järgi trahv kuni 
12 000 krooni. Samuti reguleerib 
kasside ja koerte pidamist igas 
linnas ja vallas ka vastav eeskiri, 
mille alusel on politseil samu-
ti õigus loomapidajaid trahvida 
kuni 6000-kroonise trahviga. Kui 
loom on tekitanud inimestele 
tervise- või varalist kahju, siis ula-
tub trahvisumma koguni 12 000 
kroonini.

Vesteldes erinevate loomapi-
dajatega selgus minu hämmas-

tuseks tõsiasi, et inimesed ei tea 
midagi loomadega seonduvatest 
seadustest. Seaduse mittetund-
mine aga ei vabasta vastutusest! 
Seega on oluline, et loomaoma-
nikud teaksid, et looma peab 
pidama kinnisel territooriumil 
ja avalikus kohas peab jalutama 
koeraga, kes on rihma otsas. 

Siit ka järgnev probleem, mis 
kasvava koertehulga juures tõo-
tab muutuda väga kriitiliseks: ni-
melt inimesed ei korista parkides 
ja mänguväljakutel oma koerte 
väljaheiteid. Mõelgem aga, et ka 
teie eneste laps võib muruplatsil 
mängides  looma väljaheite sisse 
astuda!  Niisamuti, kui me iseen-
da järelt peame prügi ja sodi ära 
koristama, peame seda tegema 
ka oma koera ja kassi tagant. 
Pealegi lubab seadus ühe koris-
tamata väljaheitehunniku eest 
loomaomanikku karistada kuni 
6000 kroonise trahviga. Kileko-
tid ei maksa poes nii palju. 

Maailma paremaks muut-
mist alustagem kõigepealt ise-
endast!  

DIANA ERIKSON,
vanemkonstaabel

Tel. 53 419 575 
 

Pühapäeval toimusid Jõgeva staadionil „BIG Kuldliiga esitleb“ egiidi all 
Jõgeva linna aastapäevavõistlused kergejõustikus. Peaala meeste oda-
viske võitis Läti rekordimees Ateena olümpiahõbe Vadims Vasilevskis 
täpselt 82-meetrise viskega. Teise koha teenis 76,82 meetrise viskega 
Jõgeva mees Mihkel Kukk, edestades napilt oma treenerit, samuti Jõge-
valt pärit Heiko Vääti, kelle tulemuseks mõõdeti selle hooaja parimana 
75,48 meetrit. 
 Pärast võistlust toimunud kokkusaamisel arutleti, kas selline võistlus ei 
võiks saada traditsiooniks.
“Saame oktoobrikuus veel korraldajatega kokku ja arutame seda küsi-
must lähemalt. Siis saan sellele küsimusele juba täpsemalt vastata,” ütles 
Viktor Svjatõšev.
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25. augusti istungil:
1) anti nõusolek avaliku ürituse 
„Koolialguse pidu“ korraldamiseks 1. 
septembril kultuurikeskuse välilaval;
2) otsustati maksta sünnitoetuse 
ühele Jõgeva linna lapsele;
3) väljastati ehitusluba osaühingule 
Jaotusvõrk Energia tänava kaabellii-
nide ehitamiseks;
4) kehtestati Jõgeva linna munitsi-
paalkoolides koolilõuna maksumu-
se piirmääraks 12 krooni;
5) otsustati maksta Reet Kikkasele 
puhkusetoetust;
6) eraldati reservfondist raha Lõuna-
Eesti Päästekeskusele navigeerimise 
seadme soetamiseks.

2. septembri istungil:
1) otsustati 10.-12. klassi õpilaste 
töövihikute maksumuse kompen-
seerimine;
2) väljastati kasutusluba elamule 
Tulika 21;
3) vaadati läbi ja esitati linnavoliko-

gule kahe otsuse eelnõud „Jõgeva 
linna 2008. a eelarve muutmine” ja 
„Jõgeva linna arengukava aastateks 
2007 – 2020 uue redaktsiooni vastu-
võtmine”.

8. september istungil:
1) otsustati maksta sünnitoetust ka-
hele Jõgeva linna lapsele;
2) anti sotsiaalkorteri kasutamisõi-
gus ühele isikule;
3) otsustati teha rahaline kingitus 
Siimusti Lastekodule Metsatareke 
15. aasta sünnipäevaks;
4) anti nõusolek Novruz 
Mammadovile avaliku ürituse Sügis-
laat korraldamiseks 27. septembril 
Aia 36 ja 38 vahelisel maa-alal ning 
Lõuna Politseiprefektuuri Jõgeva 
politseijaoskonnale avaliku ürituse 
„Ohutu koolitee“ 8. septembril kul-
tuurikeskuse ees;
5) otsustati kuulutada välja „Jõgeva 
linna aasta õpetaja 2008” konkurss ja 
kinnitati  konkursi tingimused;

6) otsustati maksta preemiat kuns-
tikooli direktorile Anne Nurmikule 
ja ühisgümnaasiumi direktorile Jüri 
Toidule;
7) kinnitati muusikakooli personali 
koosseis;
8) vaadati läbi ja esitati linnavoliko-
gule kuue otsuse eelnõud: „Õpilas-
te sõidusoodustuse määramise ja 
väljamaksmise korra kinnitamine”, 
„Jõgeva linnas Suur tn 84a, 84b ja 
84c asuvate kinnistute detailpla-
neeringu kehtestamine”, „Jõgeva 
Linnavolikogu 28. juuni 2007. a ot-
suse nr 36 „Jõgeva linnas Aia tn 40 
krundi detailplaneeringu koostami-
se algatamine”, „Hoonestusõiguse 
seadmine kinnistule, registriosa 
nr 2492035, asukohaga Jaama 2b 
Jõgeva linn”, „Hoonestusõiguse 
seadmine kinnistule, registriosa nr 
2493935, asukohaga Aia 34c Jõgeva 
linn” ja „Hoonestusõiguse seadmine 
kinnistule, registriosa nr 2333235, 
asukohaga Aia 40 Jõgeva linn”.

15. septembri istungil:
1) otsustati maksta sünnitoetust ka-
hele Jõgeva linna lapsele;
2) võeti vastu Betti Alveri tn 15 ka-
tastriüksuse detailplaneering;
3) vaadati läbi ja esitati linnavoliko-
gule kahe otsuse eelnõud: „Jõgeva 
linnas Betti Alveri tn 15 katastriüksu-
se detailplaneeringu kehtestamine” 
ja „Jõgeva linnas Sauna tn 4 ja 6 ning 
Kesk tn 4 katastriüksuste ja nende 
lähiümbruse detailplaneeringu 
koostamise algatamine”;
4) väljastati ehitusluba õppehoone-
le Aia 34a välispiirete rekonstrueeri-
miseks;
5) otsustati maksta preemiat kultuu-
rikeskuse juhatajale Airi Rütterile;
6) kinnitati kultuurikeskuse töötaja-
te koosseis.

HELENA STEPANOV,
linnavalitsuse peaspetsialist 

776 6512

   ÜLEVAADE augustikuu ISTUNGITEST

JÕGEVA LINNAVALITSUS

Neljapäeval, 9. oktoobril algusega kell 18.00 
ootame teid, Jõgeva Ühisgümnaasiumi 
õpilaste emad ja isad, 
lastevanemate koosolekule:

1. Üldkoosolek aulas kell 18.00:
•JÜG 2007/08. õppeaasta õppe- ja 
   kasvatustöö tulemused
•JÜG plaanid 2008/09. õppeaastal

2. Pärast üldkoosolekut klasside lastevanemate koos-
olekud klassiruumides. 

Lugupidamisega direktor Jüri Toit

Ootame kõiki Jõgeva endiseid ja tänaseid taidlejaid ning 
seltsimaja-kultuurimaja- kultuurikeskuse töötajaid tähistama

100 aasta möödumist Jõgeva esimese seltsimaja
 avamisest ja seltsitegevuse algusest

25. oktoobril 2008
Kell 15.00 küünalde süütamine esimese seltsimaja hoone juures.
Sealt tuleme rongkäiguga Jõgeva kultuurikeskusesse, kus kell 16.30 on 
MEENUTUSTETUND ja tänaste taidlejate tutvustus.
Kell 18.30 SELTSIJATE PIDU
Tantsuks mängivad Jõgevalt pärit pillimehed. Tantsu vaheaegadel taidlejate 
esinemised. Veinilaud. Baar.

TERE TULEMAST TAAS!

Head kinokülastajad!
Kütteperiood on taas ala-

nud ja kultuurikeskuse 
saali temperatuur on jälle 

normaalne. Seega palume Teil 
kinno tulles arvestada, et ülerii-
ded tuleb riidehoidu anda. 
Meil ei ole eraldi saale kinofil-
mid ja teatrietenduse vaata-
miseks. Samas saalis toimuvad 
ka linna pidulikud sündmused, 
kontserdid, konverentsid jne. 
Kui kõik teised külastajad võta-
vad iseenesest mõistetavalt üle-
riided ära, siis palume seda teha 
ka kinokülastajail. 
Soovime, et meie sisustus või-
malikult kaua säiliks puhas ja 
kena. Kes meist tahaks istuda 
määrdunud või katkisele toolile. 
Kui osa toole langeb rivist välja, 

peame ostma terve saalitäie 
uusi toole koguhinnaga  ilmselt 
üle 1,5 milj krooni. Ja seda Sinu, 
maksumaksja raha eest! Selle 
rahaga võiks teha midagi muud 
meie linna heaks. 
Tänan kõiki, kes on mõistvalt 
üleriided ära andnud ega pole 
pidanud seda külastajate kiusa-
miseks!
Väga õhukeses riides ei maksa 
küll tulla, aga temperatuur 18-
20 kraadi lubab täiesti jope või 
mantli äravõtmist.
Jään lootma teie heale oma 
linna tundele ja soovin  ilusaid 
filmielamusi !
 

AIRI RÜTTER

KINO

Sündmused linnas 
28. septembril kell 10.00 Eesti meistrivõistlused saalihokis spor-
dikeskuses Virtus.
28. septembril kell 12.00 Linna staadionil Eesti meistrivõistluste 
III liiga mäng jalgpallis Noorus 96 - JK Liverpool Pub. 
29. septembrist 3. oktoobrini mihklipäeva näitus Jõgeva laste-
aias Karikakar.
30. septembril kell 19.00 Vana Baskini Teatri etendus “Taas-
kord” Jõgeva kultuurikeskuses.
30. septembril kell 17.00 Rattasõidu 1. etapp Piiri pargis.
1. oktoobril kell 18.00 Jõgeva linna tervisepäev staadionil
1.-12. oktoobrini arhitektuuriaasta rändnäitus kultuurikeskuses.
2. oktoobril kell 19.00 õpetajate päeva kontsert-aktus kultuuri-
keskuses.
3. oktoobril kell 12.00 Jõgevamaa eakate pidu kultuurikesku-
ses.
7. oktoobril kell 17.00 rattasõidu 2. etapp Piiri pargis. 
10. oktoobril kell 10.00 leivanädala lõpetamine mängupeoga 
Jõgeva lasteaias Karikakar.
17. - 31. oktoobrini Maimu Kitsingu isikunäitus kultuurikesku-
ses.
17. oktoobril kell 20.00 Reede klubi õhtu kultuurikeskuses.
17. oktoobril rebaste päev Jõgeva Ühisgümnaasiumis.
23. oktoobril Mini Playback show Jõgeva Ühisgümnaasiumis.
24. oktoobril veerandilõpu aktused Jõgeva Ühisgümnaasiumis.
24. oktoobril kell 17.00 Memme-taadi pidu Jõgeva lasteaias 
Karikakar.
25. oktoobril kell 15.00 ”100 aastat seltsitegevust Jõgeval” kul-
tuurikeskuses.
31. oktoobril kell 19.00 kultuurikeskuses Eesti Draamateatri 
etendus “Voldemar”.

Jõgeva linna sündmusi kajastab Jõgeva Linna Kaja, 
vaata  www.linnakaja.jogevalv.ee

2. Pärast üldkoosolekut klasside lastevanemate koos-

JÕGEVA KAMMERKOOR
võtab vastu uusi lauljaid bassi, tenori ja 

soprani häälterühmadesse. 

Ettelaulmine 30. septembril kell 18.30 Jõgeva 
Muusikakoolis. Lisainfo tel 55 613 311.


